



## YUKON CANADA

### ORDER-IN-COUNCIL 2023/15

#### PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Whereas, on March 18, 2020, the chief medical officer of health declared the existence of a public health emergency related to the COVID-19 pandemic;

Whereas, pursuant to subsection 4.3(6) of the *Public Health and Safety Act*, the Minister has recommended that the Commissioner in Executive Council declare the end of the public health emergency related to the COVID-19 pandemic;

Therefore, pursuant to subsection 4.3(7) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council declares that:

the public health emergency related to the COVID-19 pandemic, declared to exist on March 18, 2020, has ended.

Dated at Whitehorse, Yukon,

January 14, 2023

### DÉCRET 2023/15

#### LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

Attendu que, le 18 mars 2020, le médecin-hygiéniste en chef a déclaré l'état d'urgence sanitaire publique lié à la pandémie de la COVID-19;

Attendu que le ministre a recommandé, en vertu du paragraphe 4.3(6) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, que la commissaire en conseil exécutif déclare la fin de l'état d'urgence sanitaire publique lié à la pandémie de la COVID-19;

Par conséquent, La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4.3(7) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, déclare que :

l'état d'urgence sanitaire publique lié à la pandémie de la COVID-19, déclaré le 18 mars 2020, est terminé.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le

14 janvier

2023

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon